
Biskup Bonny, žehnajúci homo-páry, odkazuje
Vatikánu: „Lepšie načúvať a menej kritizovať!“ S
pápežom už hovoril, všetko je v poriadku

17. mája 2023    Krátke správy

Antverpský biskup Johan Bonny, ktorý bol jedným z iniciátorov požehnávania
homosexuálnych párov v Belgicku, resp. vo Flámsku, poskytol rozhovor portálu
Katholisch.de, hlásnej trúbe nemeckého liberálneho katolicizmu. V ňom sa
rozhovoril o Vatikáne, pápežovi a rozmanitosti.

Antverpský biskup Johan Bonny

zdroj: youtube.com

Na začiatok, ako kuriozitu, môžeme uviesť, že za svoj progresívny prístup a družbu s pokrokovými

nemeckými biskupmi získal biskup Bonny čestný doktorát na univerzite v Bonne, konkrétne za „

mimoriadne zásluhy o obnovu katolíckeho učenia o manželstve, rodine a iných formách
vzťahov a života“.

Na otvorenú otázku redaktora, že sa stavia ako biskup proti vôli Vatikánu a či mu to neprináša konflikt vo

svedomí odpovedal: „Nie, pretože dôležitý je predovšetkým pápež. Nie každý muž v Ríme je
pápež. Osobne som o týchto otázkach dvakrát s pápežom hovoril. Z mojich rozhovorov viem,
ako vyzerá môj vzťah s pápežom Františkom – ako hovoríme „cum Petro et sub Petro“ (s
Petrom a pod Petrom). Ale „cum Petro et sub Petro“, neznamená pod celým Vatikánom.“

Dodal, že „vo Vatikáne sú rôzne pozície a vývoj“.

Z toho by sa dalo usudzovať, že pápež František nemá s konaním biskupa Bonnyho a jeho kolegov v Belgicku

problém. Proti sú zrejme len niektorí konzervatívnejší preláti vo Vatikáne. To by však bolo v rozpore s

obvyklým naratívom, ktorým sa snažia stredné prúdy v Cirkvi upokojiť rozrušených veriacich, prezentujúc,

že pápež František má zásadný odpor k nemeckej Synodálnej ceste alebo k požehnávaniu homosexuálov.

Biskup Bonny ďalej uviedol, že rozhovory s pápežom boli „osobné“ a dodal vetu, ktorá v podstate

potvrdzuje predchádzajúci dojem: „Nebudem verejne hovoriť, čo a ako povedal, ale viem, že ja ani
moji kolegovia nejdeme proti pápežovi. To je pre mňa a pre ostatných biskupov z Flámska
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veľmi dôležité.“

Ďalšia otázka redaktora bola ešte zaujímavejšia:

„Týmto spôsobom sa vám podarilo zabezpečiť, že z Ríma neboli vznesené žiadne námietky voči
Vašim plánom na požehnanie homosexuálnych párov. Ak sa pozriete na plány Nemecka, zdá
sa, že sme v permanentnom konflikte s Vatikánom. Kde je rozdiel? Čo ste urobili, čo sme my
nedokázali?“

Odpoveď:

„Sme malá biskupská konferencia. Sme len ôsmi diecézni biskupi. To je menej. A v týchto

otázkach sa medzi sebou úplne zhodneme (! čiže 8 flámskych biskupov je za požehnávanie homo-

párov, pozn. aut. !). Hovoríme jedným hlasom. V tejto téme nie sú žiadne divízie ani podskupiny.

Pápež sa to v Ríme opýtal, či všetci súhlasíme. A my sme povedali – áno.“

Odhliadnuc od desivého zistenia, že všetci flámski biskupi súhlasia s požehnávaním homo-párov, ešte

šialenejšie je, že s dokonalým pokojom sa tu prezentuje ako dôvod a ospravedlnenie porušovania

nemenného učenia Cirkvi to, že biskupi sa spolu krásne dohodli! Takže pokiaľ biskupi jednohlasne odobria

akýkoľvek blud, je to v poriadku?

Celý rozhovor je vyplnený podobnými perlami. Biskup Bonny napríklad tvrdí, že „pápežstvo tu nie je

nato, aby odpovedalo áno alebo nie na každú otázku ako v stredoveku“, ale „aby držalo

spoločenstvo pohromade“. V „rozmanitosti“.

Alebo:

„Ak chceme byť misijnou Cirkvou, ktorá tu na Západe novým spôsobom prináša do popredia
radostnú zvesť o Ježišovi, potom by sme mali nájsť riešenie aj v otázke homosexuality. Nie je
to tak v Afrike – zatiaľ nie – a nie je to tak ani v Ázii. Určite sa to stane (!), ale tu by sa malo
nájsť riešenie na túto otázku, ktoré sa opiera o humanitnú vedu a Bibliu, ako aj o morálnu
teológiu a pastoračné úvahy. To vie aj pápež. Musí byť pastierom a otcom všetkých.
Rozumieme. Nemusí vždy na každú otázku povedať áno alebo nie.“ (?!)

Pápež teda môže ponechať morálne a vieroučné problémy bez odpovede? Zaujímavá doktrína. Ale ďalšie

Bonnyho výroky sú ešte pozoruhodnejšie:

„Pápež bez rozmanitosti v Cirkvi nemá žiadny účel a žiadne poslanie. Čo je to potom, ak
neexistuje rozmanitosť?“ Pápež bez rozmanitosti nemá účel?! Hlavným účelom úradu pápeža je teda

udržiavanie rozmanitosti a nie ochrana viery???

Alebo ďalšia perla:

„Biskupi sú poverení vytvárať rozmanitosť.“ Zaujímavé, ale nič také Pán Ježiš apoštolom

neprízvukoval.

No a nakoniec sa už biskup Bonny teší na októbrovú Svetovú synodu v Ríme:

„Teším sa na to s nádejou. Dúfam, že všetko čo sme povedali tu, sa bude dať povedať aj tam.“

A to práve vzbudzuje medzi veriacimi katolíkmi hrôzu…
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